

Formular Hotelbuchung für Top 20 Athleten UCI Ranking

Die Top 20 des UCI Elite World Ranking (Herren & Damen) haben gemäss Handbuch des PROFFIX Swiss Bike Cup ein Anrecht auf die Übernahme der Hotelkosten.

Die Übernachtung gilt nur für den Athleten und nicht für weitere Begleitpersonen und ist nur gültig in der Nacht auf den Renntag.

Für eine rechtzeitige Buchung des Hotels ist der Athlet oder sein Management dazu verpflichtet, folgendes Formular **bis 3 Wochen vor dem Start** an den lokalen Organisator zu senden. Erfolgt E-Mail oder Postzustellung (es gilt der Poststempel) zu spät, ist der lokale Veranstalter nicht zur Reservation und Übernahme der Hotelkosten verpflichtet.

ANMELDUNG UCI Top 20-ATHLET:

Etappe: _____
Team: _____
Name / Vorname: _____

Kontakt:
Athlet/ Management: _____
Strasse: _____
PLZ / Ort: _____
E-Mail: _____

Datum von: _____ bis: _____

Bitte senden Sie das Formular an Dimitri Isler: di@humansports.ch

Hiermit bestätigt der Athlet / das Management die Richtigkeit der obigen Angaben.
Der lokale Veranstalter wird für weitere Details mit ihm Kontakt aufnehmen.

Ort / Datum

Unterschrift Athlet / Management

Official Title Sponsor

Official National Sponsor

Official National Supplier

PROFFIX
Software für KMU

GARMIN. **neho**

SPONSER 

giordana

PROTENT
SWITZERLAND

Hotel Booking Form for Top 20 Athletes UCI Ranking

The top 20 of the UCI Elite World Ranking (men & women) are entitled to the payment of hotel costs according to the PROFFIX Swiss Bike Cup manual. The overnight stay is **only** valid for the athlete and not for other accompanying persons and is only valid on the night of the race day.

For a timely booking of the hotel, the athlete or his management is obliged to send the following form to the local organiser until **3 weeks** before the start. If the e-mail or postmark is sent too late, the local organiser is not obliged to make the reservation and pay the hotel costs.

Hotel Registration UCI Top 20-ATHLETE:

Stage: _____
Team: _____
Name : _____

Contact: _____
Athlete / Management: _____
Street: _____
Zip Code / City: _____
E-Mail: _____

Date arrival: _____ departure: _____

Please send the form to Dimitri Isler: di@humansports.ch

The athlete / management hereby confirms the accuracy of the above information.
The local organiser will contact him/her for further detail

Place / Date

Signature Athlete / Management

Official Title Sponsor

PROFFIX
Software für KMU

Official National Sponsor

GARMIN. **neho**

Official National Supplier

SPONSER 

giordana

PROTENT
SWITZERLAND